
MEMO VOOR DE GEMEENTERAAD

aan de gemeenteraad
van de griffie

onderwerp Commissieadvies Bestuurlijke Zaken 17 november bij raadsvoorstel 
Verordening Bedrijveninvesteringszone Stationscentrum Heiloo 2021-2023

datum 27 november 2020

De raadscommissie Bestuurlijke Zaken heeft in haar vergadering van dinsdag 17 november 2020 
het volgende geadviseerd:

Bespreking commissie
Heiloo-2000 steunt het voorstel van harte. Hamerstuk.
VVD is het zonder meer eens met deze verordening. Het is VVD niet duidelijk waarom de 
ondernemers het niet in eigen beheer kunnen doen en de gemeente is belast met de organisatie 
en de uitvoering. Wil graag tijdens de uitvoering een rapportage van de kosten. 
D66 is akkoord met het voorstel. Hamerstuk.
CDA oppert dat, als dit een succes blijkt te zijn, het ook een voorbeeld voor de ondernemers van 
het winkelcentrum ’t Loo kan zijn. Hamerstuk. 
PvdA staat positief tegenover dit voorstel. Hamerstuk.
GBH wil aankomende dagen gebruiken om een licht op te steken bij de winkeliers in het 
Stationscentrum. Ziet dat een aantal ondernemers niet meedoet en is benieuwd naar de 
onderlinge verhoudingen.
Heiloo Lokaal juicht het initiatief van de winkeliers toe. Hoopt dat dit scheve gezichten voorkomt bij 
de uitvoering van de activiteiten die alle ondernemers binnen het Stationscentrum ten goede 
komen. Is verbaasd dat de kosten voor de draagvlakmeting en voor het innen van de BIZ belasting 
door de gemeente worden gedragen. Is van mening dat de kosten voor het innen van de belasting 
op de ondernemers verhaald kan worden aangezien het initiatief bij de ondernemers ligt.

Ph Opdam licht toe dat de gemeente een faciliterende rol heeft en dat het initiatief bij de 
ondernemers ligt. Geeft aan dat de gemeente het toejuicht dat mensen zich verenigen maar zich 
verder niet met de onderliggende verhoudingen bemoeit. Het betreffen 45 facturen en het bedrag 
wordt op enkele honderden euro’s paar jaar geschat. Omdat het initiatief wordt toegejuicht heeft 
het college besloten van dit marginale bedrag af te zien. Bij een BIZ verordening is een gemeente 
wettelijk verplicht een draagvlakmeting te houden daarom worden de capaciteitskosten niet 
doorberekend. 

Toezeggingen ph Opdam
Ph Opdam zegt toe een indicatie van de kosten voor de draagvlakmeting voor de 
raadsvergadering aan de raad te sturen. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 7 
december 2020 als bespreekstuk. GBH wil weten hoeveel draagvlak er op voorhand onder de 
ondernemers is alvorens een oordeel te geven. 




